
"Upam, da smo se nekaj naučili"
Dr. Saša Prelic, profesor na Pravni fakulteti v Mariboru, kije so-
deloval pri pripravi prve javne ponudbe delnic NKBM: "Takrat
smo tisti, ki smo privatizacijo pripravili, resnično verjeli v
uspeh te zgodbe, a očitno so se okoliščine v šestih letih bi-
stveno spremenile, ne le zaradi gospodarske krize, ampak
tudi zaradi očitnega slabega upravljanja banke. Tudi sam
sem eden od 90.000 delničarjev NKBM, vendar pa sem se
že ob nakupu delnic - in se tudi zdaj - zavedal, da je naložba v delnice po defi-
niciji špekulativna naložba, ki je povezana z visokim tveganjem. Zgolj upam,
da smo se iz te zgodbe vsi skupaj nekaj naučili. Se pa bojim, da država podobne
zgodbe kmalu ne bo mogla več izpeljati, saj je zaupanje potencialnih manjših
investitorjev za dlje časa zapravljeno. Tudi s spremembo zakona o bančništvu,
ki je, vsaj za zdaj, dovolil razlastitev' imetnikov podrejenega dolga, je država
banke kratkoročno sicer rešila, a zaupanje malih ljudi je zaspalo za zelo dolgo
časa. Zato se mi zdi, da je čas, da se odgovorni zamislijo." (if)
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